
Nagy tisztelettel és szeretettel köszöntöm Önöket! 

 

Nagy öröm számomra, hogy itt lehetek ezen az örömteli napon, melyben egy új városi létesítmény 

átadására kerül sor. Különösen fontos nap a mai, miután Szigetszentmiklós lakossága a térséghez 

hasonlóan dinamikusan nő, ezáltal örömtelien gyarapszik a gyermeklétszám, amely nagy kihívás a 

kormányzat és az önkormányzatok részére egyaránt, például az intézményi férőhelyek folyamatos 

biztosítása tekintetében. Ezen közös munkában  

Magyarország Kormánya és Szigetszentmiklós Önkormányzata sikeresen működött együtt, melynek 

eredményeképpen 2010 óta számos új intézmény indulhatott el oktatói, nevelői, közösségépítő útján. 

Többek között 2012 novemberében nyitotta meg kapuit a Városi Sportcsarnok, egy 1500 férőhelyes 

nézőtérrel rendelkező multifunkcionális sport- és rendezvénycsarnok, majd mindannyiunk örömére 100 

%-os kormányzati támogatás mellett 2014-ben átadásra került az új 24 tantermes Ádám Jenő Általános 

Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola. A felsoroltakon túl az elmúlt évtizedben számos oktatási, nevelési 

és sportlétesítmény épült fel vagy újult meg. 

Ezekben a hetekben pedig megkezdődik egy modern 16 tantermes iskola építése itt a szomszédunkban, 

Magyarország Kormányának finanszírozása mellett Szigetszentmiklós ifjú polgárainak épülésére. 

További iskola tervezése van folyamatban a Bucka városrészben, valamint Szigethalmon és 

Dunavarasányban. És ha már sport, ehelyt fontosnak érzem megemlíteni a Dunavarsányi Edzőtábor, 

Olimpiai központ teljes megújulását, amely ezekben a hetekben fejeződik be. 

A Sportcsarnok a Magyar Kézilabda Szövetség Sportfejlesztési programjának, Szigetszentmiklós Város 

Önkormányzatának és a Szigetszentmiklósi Kézilabda Sport Kör pénzügyi forrásainak felhasználásával 

épült fel. 

Köszönöm mindazok munkáját, szolgálatát, akik döntésükkel, bárminemű támogatásukkal, két 

kezükkel, szülői szeretetükkel, sport iránti elkötelezettségükkel hozzájárultak ahhoz, hogy egy álom 

valóra válhasson és ezáltal fizikai valóságában is elkészüljön ez az impozáns létesítmény. 

Kívánom, hogy ez a csarnok hozzon sokak számára testi-lelki felüdülést, sportsikereket és építsen igazi 

közösségeket! 


